



Studentrådet HF

## REFERAT

### Studentrådet HF sitt møte tirsdag 29.08.17, kl 16.15 i D9

Møteleder: Leif Bjarne Hammer  
Referent: Karoline N. Jermstad

#### *Studentrådet HFs medlemmer:*

Internt ansvarlig	Leif Bjarne Hammer
Fakultetsansvarlig	Karoline Nygård Jermstad
Kommunikasjonsansvarlig	Per Kristian Berget
Studentpolitisk ansvarlig	Felipe Fawcett
Musikk	Fredrik Haga
Språk og litteratur (ISL)	Anthony Xanthopoulos Domansky
Språk og litteratur (ISL)	Katrine Landaas
Språk og litteratur (ISL)	Victor Elias Okpe
Historiske studier DRV	Annbjørg Pasteur Stø
Historiske studier DRV	Sondre Rekdal
Historiske studier ARK	Tone-Merete Øverby
Historiske studier ARK	Johanne Orerød Torheim
Filosofi og Religionsvitenskap (IFR)	Kamilla Østerberg
Filosofi og Religionsvitenskap (IFR)	Eivind Rindal
Kunst- og medievitenskap (IKM)	Astrid Østigård
Kunst- og medievitenskap (IKM)	Wivi Holte Amundsen
Tverrfaglige kulturstudier (KULT)	Ida Johnsen Ingebrigsten
Tverrfaglige kulturstudier (KULT)	Bård Torvetjønn Haugland
Program for europastudier	Charlotte Eide
Program for europastudier	Tobias Røed
HF HTV	Oda Jønland

#### *Meldt fravær:*

Musikk David Brüggerman

#### *Ikkje møtt:*

#### *Observatører:*

Studenttinget Johannes Bjartnes

### ***Studentrådet HFs saker***

#### ***Konstituering av møtet***

Innkallingen ble godkjent.  
Møteleder og referent valgt.

**Ref-sak 17/17 Godkjenning av referat fra Studentrådet HF's møte 09.05.17**

Godkjent med merknad om å legge inn de påtroppende ITVene som deltok på møtet som observatører.

**Ref-sak 18/17 Saker fra Studentrådsrepresentantene.****Orientering fra FTVene.****Hva skjer på kontoret?**

I stedet for vanlig runde rundt bordet, hadde vi en introduksjon av alle ITVene og FTVene.

FTV Leif Bjarne: Orienterte om påmeldingsfrist til seminaret. Orienterte også om manglende publisering av eksamensdatoer: dette skal komme i løpet av uka.

Kontoret: Vi slutter å kjøpe inn Aftenposten, kjøper heller inn Morgenbladet hver fredag. Fra 04.09-08.09 kan alle partier stå på stand.

**O-sak 03/17 Orientering om møteteknikk**

Det ble kjapt gjennomgått møteteknikk. Se vedlegg fra møteinnkalling.

**HF-sak 19/17 Møtedatoer høst 2017**

Møtedatoene ble godkjent.

**HF-sak 20/17 Pedagogiske komitéer høst 2017**

PLU: Oda Jønland

Musikk Dragvoll: Fredrik Haga

ARK: Johanne Orerød Torheim

KULT: Bård Torvetjønn Haugland og Ida Johnsen Ingebrigtsen

ISL: Katrine Landaas

IKM: Astrid Østigård

DRV: Sondre Rekdal

IFR: Eivind Rindal

**HF-sak 21/17 Erfaringsutveksling mellom gamle og nye ITVer**

Det var først en gruppediskusjon, så en diskusjon i plenum om bl.a. hvorfor man stilte til ITV, hva som engasjerer en, hvordan man kan engasjere studenter, og hva Studentrådet bør jobbe med. Til de to siste kom det flere forslag, som var: større samarbeid mellom Studentrådene, Velferdstinget og Studenttinget; informere Byggsikring om feil og mangler i mindre klasserom; og større fokus på samlokaliseringen av campusene.

**HF-sak 22/17 Eventuelt**

FTV Karoline: Den 31. august (12-14) kommer det førsteårsstudenter fra tegnspråk og tolkeutdanning. Finn 3 alternativer for når dere kan sitte kontorvakt. Lås døra når dere forlater kontoret, og pass på at ingen du ikke kjenner sitter igjen. FTVene har satt opp faste kontortider, henges opp på Studentrådskontoret. FTVene og Elin lager en liste over organisasjoner som får stå fritt i gata, og de som har begrensninger.

FTV Leif: Spør om interesse for kakeliste, FTVene lager sak om dette til neste møte.

FTV Felipe: Spør om ITVene syns skranken på Studentrådskontoret er for lav, hvor de fleste er enige. Ettersøker da om man kan løfte skranken.

Kamilla: Læringsassistenter bør få tilbud om LAOS-kurs. Orienterer også om at siden Studentservice er lagt ned kan dette gå utover læringsmiljøet til studentene, da det kan være vanskelig å få hjelp og informasjon om tilrettelegging. FTVene lager sak om dette.

Wivi: Velferdstinget har valg til ankerrådet og kulturstyret. Gå på VT sine sider for å søke.

FTV Per Kristian: Etter funn av gamle studentaviser spør PK om det er interesse for å lage vår egen studentavis. FTVene lager diskusjonssak om dette.

***Evaluering av møtet***

Bra møte

Ha en større gjennomgang av møteteknikk og møtekultur, og det å respektere andres innlegg og replikker

Dårlig at det ikke var kake

Alle burde gjerne snakke mer

Ha en diskusjon om håndvifting for å signalisere enighet.

Bra at nye ITVer tør å ta ordet

Fint med erfaringsoverføring

Litt kjedelige saker

Møtet ble hevet 17:35

*Leif Bjarne Hammer*  
møteleder (sign.)

*Karoline N. Jermstad*  
referent (sign.)